
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 19. 10. 2019   

od 14.00 hodin ve spolkovém domě 
 

Přítomni: př. L. Biemann, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. H. Řepková, př. L. Venc 
za kontrolní komisi př. T. Ledvina, př. J. Tomáš 

  
 
 

 

1. Předseda a jednatel informovali výbor o postupu prací na rekonstrukci vodovodu. 

2. Stále chybí vodovodní šachta u M. Šípa, bude se řešit. 

3. Firmě Eldis bylo zadáno navrhnout řešení na automatické vypouštění vody 
z výtlačného potrubí po načerpání vodojemu v zimním období. Z důvodu, aby 
vodohospodář nemusel stále jezdit ke studní a po každém čerpání ručně potrubí 
vypouštět. Termín zhotovení do zimy. 

4. Proběhl úklid v okolí skládky u horního parkoviště, vynesený materiál odvezla za 
úplatu firma pana J. Altery. Cena byla výhodnější než kdyby to odvážela firma 
Ipodek. 

5. Předseda s jednatelem jednali s místostarostkou obce Zdiby paní Mgr. Beatou 
Sabolovou o navýšení přistavování kontejneru na bioodpad a to tak, že jeden týden 
by byl na spodním parkovišti a druhý na horním. Paní místostarostka nám přislíbila, 
že o tom budou pro příští rok uvažovat, pokud budou mít peníze na zakoupení 
dalších kontejnerů. 

6. Výbor souhlasí s odstraněním akátu u chaty paní Kaniakové, u kterého došlo 
k poškození kořenů při výkopu pro potrubí a naklání se na její chatu. Zajišťuje j. 
Dvořák.  

7. Výbor přijal za člena pana Lukáše Krejčího, koupil chatu od Michala Zimy. 

8. Výbor rozhodl o dočasné prodloužení ohradníku přes pozemek L. Josefuse a B. 
Kloučkové. Bude napojen na ohradník u spodního parkoviště. Zajišťuje T. Ledvina 

9. Příští termín schůze výboru bude podle potřeby. 

 
 
V Klecánkách dne 19. 10. 2019 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 
 
 


